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Исследуется содержание субинститута административной ответственности должностных лиц, определяются харак-
теризующие его признаки. В результате анализа взаимосвязи составляющих его правовых норм выявляются противо-
речия (коллизии) между правовыми установлениями, содержащимися в ст. 2.4 КоАП РФ, определяющими общие ос-
нования и условия административной ответственности указанных субъектов, и нормами ряда статей Особенной части 
Кодекса. Анализ последних обнаруживает правовую неопределенность в установлении фактических оснований рас-
сматриваемого вида административной ответственности.
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The content of the subinstitution of administrative responsibility of officials is investigated, its characteristics are determined. 
As a result of the analysis of the relationship of its constituent legal norms, contradictions (collisions) are revealed between the 
legal provisions contained in article 2.4 of the Code of Administrative Offenses of the Russian Federation, which determine the 
general grounds and conditions for administrative responsibility of these entities and the norms of a number of articles of the 
Special Part of the Code. The analysis of the latter reveals legal uncertainty in establishing the factual grounds for the considered 
type of administrative responsibility.
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